
BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENICKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVI¢I
GRADSKO VIJE¢E

Broj:01-04-2392/22-AP-10
Datum:  12.9.2022. godine

ZAPISNIK
(I Z V 0 D)

sa   5.   sjednice   Gradskog   vije6a   Zavidovi6i   koja  je   odrzana,   dana   12.09.2022.   godine
(ponedjeljak) sa po6etkom u 14.00 sati u velikoj sali zgrade gradskih organa u Zavidovi6ima.
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Smailhodzi6 Ema, Mujanovi6 Haris, Muji6 Emir, Mujki6 Admir, Mujki6 Rasim, Osmi6 Hakija,
Poli6  Ajdin,  Sinanovi6  Asim,  Skeji6  Samir,  Skeji6  Semsudin,  §im§i6  Igor,  Tuzli6  Fehim,
Imamovi6 Armin, Dohranovi6 Almin  i Be5i6 Mirsad.

Odsutni vije6nici: Buljuba§i6 Demir i Fehri6 Semso.
Osim vije6nika sjednici prisustvovali: sekretar Gradskog vije6a - Samira Pinji6, Gradski

pravobranilac - Nijaz Karahasanovi6, pomo6nik gradona6elnika Sluzbe za upravu dru§tvenih
djelatnosti, bora5ka pitanja i op6u upravu - Idriz Alihodzi6, pomo6nik gradona6elnika Sluzbe
za upravu poljoprivrede,  vodoprivrede  i komunalnih poslova,  referent za poslove  Op6inskog
vije6a -  Eniz Kurtali6  i  lice  na stru5nom  osposobljavanju u  sluzbama za upravu i posebnim
sluzbama  Grada Zavidovi6i - Elma Karanovi6.

Ispred  sredstava  informisanja  sjednici  prisustvovali:  Zeljko  Slipogor  -  „Radio  1503
Zavidovi6i" d.o.o. Zavidovi6i i Diana Star6evi6 -Smart televizija d.o.o. Te§anj.

Zapisnik i ostale administrativno -tehni5ke poslove obavljala je Hajrudina Hadzi6 -vi§i
samostalni referent za administraciju i op6e poslove.

Na osnovu 51ana 81.  Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, predsjedavaju6a
Gradskog  vije6a  predlozila je  verifikaciju  Zapisnika  (Izvod)  sa  4.  sjednice  Gradskog  vije6a
odrzane, dana 20.07. 2022. godine.

Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a konstatuje  da je  Gradsko  vije6e  sa 23  glasa ZA,  0
PROTIV, 0 UZDRZANIH (odsutni vije6nici:  §emso Fehri6, Demir Buljuba§i6, Rasim Mujki6,
Adi  Mahovac,   Emir  Muji6  i  Admir  Mujki6)  usvojilo  izvod  iz  Zapisnika  sa  4.   sjednice
Gradskog vije6a odrzane, dana 20.07.2022. godine.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko vije6e Zavidovi6i usvaja Zapisnik (Izvod)  sa 4.   sjednice Gradskog vije6a

Zavidovi6i, odrzane 20.07.2022. godine, bez primjedbi.
2. Zaklju5ak stupa na snagu odmah.

Na osnovu 6lana 61.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a,  predsjedavaju6a  Gradskog
vije6a, predlozila je sljede6i:
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Dnevni   red:

1.   Vije6ni6ka pitanja, inicijative i odgovori.
a) Inicijativa vije6nika Refika ¢ati6 za organizaciju kultume manifestacije „Ljeto u

gradu" ;
b)  Inicijativa vije6nika  Samira  Skeji6  za zabranu voinje  bu6nih vozila  -  motocikla  i

5etveroto5ka§a u uzoj urbanoj zoni;
c) Inicijativa vije6nika Samira Skeji6 za izgradnju atletske staze na platou fudbalsnkog

terena FK „Krivaja";
d)  Inicijativa  Kluba  vije6nika  Socijaldemokratske  partije  BiH  u  Gradskom  vije6u

Zavidovi6i za dono§enje odluke  o pokretanju aktivnosti na projektovanju i  izgradnji teniskih
terena za potrebe djece i gradana Zavidovi6i;

2.  Prijedlog  Odluke  o  izmjenama  i  dopunama  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a
Zavidovi6i;

3. Prijedlog Odluke o dodjeli Plakete Grada Zavidovi6i;
(izvjestilac po ta6kama 2. i 3.: Samira Pinji6, sekretar Gradskog vije6a)
4.  Prijedlog  Odluke  o  usvajanju  Plana upravljanja  otpadom  2023.  -  2027.  i  Prijedlog

Plana upravljanja otpadom grada Zavidovi6i 2023 . -2027.;
(izvjestilac:   Izet  Ba§i6,  pomo6nik  gradona6elnika  Sluzbe  za  upravu  poljoprivrede,

vodoprivrede i komunalnih poslova)
5.   Inicijativa   Jedinstvenog   urduzenja   demobilisanih   boraca   92.-95.   Zavidovi6i   za

dono§enje Odluke o kriterijima, uslovima, na6inu i postupku utvrdivanja bora6kih udrulenja sa
statusom od posebnog interesa i dru§tvenog zna6aja za op6inu Zavidovi6e;

6.   Inicijativa  Jedinstvenog   udruzenja  demobilisanih  boraca   92.-95.   Zavidovi6i   za
dono§enje   Odluke   o   utvrdivanju   uvjeta,   na5ina,   kriterija   i   postupka   financiranja   rada
branilatkih udrzenja iz budzeta op6ine / grada Zavidovi6i;

7.  Inicijativa  Jedinstvenog  udruzenja  demobilisanih  boraca  92.  -  95.  Zavidovi6i  za
donosenje  zaklju5ka  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i  za  pokretanje  inicijative  pred  Skup§tinom
Zeni5ko-dobojskog  kantona  za  izmjene  i  dopune  Zakona  o  dopunskim  pravima  branilaca  i
6lanova njihovih porodica ZDK ( Sluzbene novine ZDK, broj:  1/14) za realizaciju i provedbu
odredaba  61ana  20.  i  42.  Zakona  o  pravima  demobiliziranih    branilaca  i  6lanova  njihovih
porodicama ( „Sluzbene novine FBiH", broj : 54/19),

(izvjestilac  po  ta5kama  5.,  6.  i  7.:  Idriz  Alihodzi6,  pomo6nik  na6elnika  Sluzbe  za
upravu dru§tvenih djelatnosti, bora6ka pitanja i op6u upravu).

U skladu sa 5lanom 61. stav 9. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, vije6nik
Skeji6 Sanir predlozio je dopunu dnevnog reda 5. sjednice Gradskog vije6a, sa novom ta6kom
dnevnog reda koja glasi:  " Inicijativa vije6nika Samira Skeji6a za dono§enje odluke o dodjeli
poslovne prostorije  u vlasni§tvu  Grada Zavidovi6i  na kori§tenje  bez naknade na period od  5
godina  salu  br:  6  u  zgradi  bora5kih  udruzenja  zvanoj  Spomen  Ku6a  u  ulici  Mehmed  page
Sokolovi6a  10  Jedinstvenom  udruzenju  demobilisanih  boraca  92-95  Zavidovi6i  skratenog
naziva (JUDB Zavidovi6i)".

Po   prijedlogu   za   promjenu-dopunu   dnevnog   reda   5.   sjednice   Gradskog   vije6a,
dostavljeno je obavje§tenje  Gradona5elnika,  da istu ne treba uvrstiti u dnevni red, te da se sa
predmetnom  Inicijativom  postupi  u  skladu  sa  5lanom   171.  a.  i   171.  b.  Poslovnika  o  radu
Op6inskog vije6a Zavodovi6i.

Po  predmetnoj   Inicijativi  Gradona6elnik  nije  dostavio  svoje  mi§ljenje  u  skladu  sa
6lanom 171. a. stav 4. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavodovi6i.
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Samir Skeji6 je obrazlozio svoj prijedlog za dopunu dnevnog reda 5. sjednice Gradskog
vij e6a Zavidovi6i.

Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  10  91asova  ZA,  2
PROTIV,  14 UZDRZANIH (odsutni vije6nici:  Semso Fehri6, Demir Buljuba§i6 i Emir Muji6)
nije prihvatilo prijedlog vije6nika Samira Skeji6 za dopunu dnevnog reda 5. sjednice Gradskog
vije6a,  sa novom ta6kom  dnevnog  reda koja glasi:  "  Inicijativa vije6nika  Samira  Skeji6a za
dono§enje odluke o dodjeli poslovne prostorije u vlasri§tvu Grada Zavidovi6i na kori§tenje bez
naknade na period od 5 godina salu br: 6 u zgradi bora6kih udruzenja zvanoj  Spomen Ku6a u
ulici   Mehmed  page   Sokolovi6a   10   Jedinstvenom  udruzenju  demobilisanih  boraca  92-95
Zavidovi6i  skra6enog  naziva  (JUDB  Zavidovi6i)"  koja bi  se  raspravljala kao  ta5ka dnevnog
reda Ad.  I . podta6ka e.

Z A K LJ U C A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  odbija  prijedlog  vije6nika  Samira  Skeji6a  za  dopunu

toromjenu) dnevnog reda 5. sjednice Gradskog vije6a Zavidovi6i, sa ta5kam dnevnog reda:
„Ad.   1.  e.  „Inicijativa  vije6nika  Samira  Skeji6a  za  dono§enje  odluke  o  dodjeli  poslovne
prostorije u vlasni§tvu Grada Zavidovi6i  na kori§tenje bez naknade na period od  5  godina u
Sali  broj   6,  u  zgradi  bora5kih  udruzenja  zvanoj   „Spomen  ku6a"  u  ulici  Mehmed  page
Sokolovi6a br.10.  Jedinstvenom  udruzenju  demobilisanih  boraca  92  -95  Zavidovi6i  skra6eni
naziv (JUDB Zavidovi6i)."

2. Zaklju5ak stupa na snagu odmah i 6ini sastavni dio dokumentacije Op6inskog vije6a.

Predsjedavaju6a Gradskog vije6a konstatuje  da je  Gradsko  vije6e  sa 24  glasa ZA,  0
PROTIV, 2 UZDRZANIH (odsutri vije6nici:  Semso Fehri6, Demir Buljuba§i6 i Emir Muji6)
usvojilo prijedlog dnevnog reda 5. sjednice Gradskog vije6a.

Z A K LJ U a A K
1. Gradsko vije6e Zavidovi6i usvaja predlozeni dnevni red 5. sjedrice Gradskog vije6a

Zavidovi6i.
2. Zaklju6ak stupa na snagu odmah i 6ini sastavni dio dokumentacije Gradskog vije6a.

Vije6nik Refik Cati6, kao predlaga5 ta6ke dnevnog reda Ad.  1.a) koja glasi: "Inicijativa
vije6nika Refika Cati6 za organizaciju kultume manifestacije „Ljeto u gradu" je povukao ta6ku
dnevnog reda sa dnevnog reda 5. sjednice Gradskog vije6a Zavidovi6i.

RAD P0 DNHVNOM RHDU

[N[c],±df|viv[£j##£aNP|ftxji'|fr:£*a]tivev£|#c9X:rkAHODZ|CHARIS:
Haris Hodzi6:
u ime Kluba vije6nika Socijaldemokratske partije BiH

Predmet: Inicijativa za dono§enje odluke o davanju naziva mostu preko rijeke Bosne kod u§6a
u „MOST RADIO AMATERA BIH"
Postovani'

na osnovu 6lana  109.  Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, u ime Kluba vije6nika
Socijaldemokratske  partije  BiH  u  Gradskom  vije6u  Zavidovi6i  podnosim  INICIJATIVU  za
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dono§enje  odluke  o  davanju  naziva  mostu  preko  rijeke  Bosne  kod  u56a  u  „MOST  RADIO
AMATERA BIH" sa

OBRAZLOZENJEM kako slijedi:

Obzirom da se  Radio  klub  Zavidovi6i jog  08.06.2021.  godine  obratio  op6ini  Zavidoivi6i    sa
inicijativom za definisanje  sluzbenog  naziva jednog  od mostova u gradu Zavidovi6i,  i da se
pomenuta inicijativa jog uvijek nije na§la na dnevnom redu jedne od sjednica Gradskog vije6a
Zavidovi6i, istu podnosim u pisanoj formi uz prilog inicijative istoimenog udruzenja.

S po§tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se
Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6rik
Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljain sljede6e vije6ni6ko pitanje:
Trazim  od  nadlezne  sluzbe  da  nam  dostavi  informacije  gdje je  utro§eno  86.147,00  KM  po
osnovu  ugovora  br.   1374-1-3-41-5-55/22   za  redovno   odrzavanje   lokalnih  cesta  za  2022.
godinu,  te  postupak  kako  se  vr§ilo  odrzavanje,  koje  ceste  su  odrzavane,  koje  radnje  na
odrzavanju  su odradene  i  da li je  odrzavanje  vr§eno  na zahtjev mjesnih zajednica,  ako jeste
dostaviti u prilogu kopije zahtjeva MZ, ili na neki drugi na6in-dostaviti informaciju?

Od nadleznih zahtjevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vije6i6ko pitanje upu6uje se nadleinoj op6inskoj sluzbi.

S po§tovanjem,

Predmet: VIJE¢NICKO PITANJE, dostavlja se

Na  osnovu  6lanova  8.  i  87.  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a  Zavidovi6i,  kao  vije6nik
Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6ni5ko pitanje:

Trazim od nadlezne sluzbe da nan dostavi kopije ra6una/faktura   televizijske ku6e Smart TV
koje su fakturisane prema op6ini Zavidovi6i za izvr§ene usluge tokom 2018,2019,2020,2021  i
2022  godine  u  periodu januar-decembar  svake  pojedina6ne  godine  po  ra6unima  izdatim  za
jedan mjesec.
Od nadleznih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vije6ni6ko pitanje upu6uje se nadleinoj op6inskoj sluzbi.

S po§tovanjem,
INICIJATIVE I VIJECNICA PITANJA VIJECNIKA SKEJIC SAMIR:
Samir Skeii6:

Predmet: Inicijativa za uredenje stadiona NK Krivaja Zavidovi6i

Po§tovane   kolege   vije§nici,   pozvao   bih   Vas   ovom   prilikom   da   zajedni6ki   razmotrimo
mogu6nost uredenja stadiona NK Krivaja. kao §to znatc a iz prilozenog stanja na terenu se vidi
da izgled gradskog stadiona moze imat i reprezentativniju sliku   ukoliko se revnije poradi na
pojedinim aspektima.  Stadion NK Krivaja je ogledalo stanja u na§em gradu i vrlo je zna5ajno
kakvu sliku o na§em gradu Saljemo posredstvom na§ih gostiju koji prate klupska natjecanja. Na
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ovakav korak se rje§avamo prije svega, zbog 6injenice da njegovo uredenje ne iziskuje znatnija
finansijska  sredstva jer u nedostatku  sredstava  ostavljena nam je  mogu6nost  da  se  uredenje
stadiona povjeri zaintereseranim gradskim volonterima.

U najkra6im crtaina, na stadionu bi malo briznije trebalo uredit zelene povr5ine, asfaltnu zonu,
po mogu6nosti obojit zone na kojima je o§te6ena boja. U toku radova trebalo bi insistirat da se
jasno oivi5e zelene povr§ine od sfaltnog podru6ja i da se mjesta na kojima je oste6ena betonska
povr§ina adekvatno koriguju novim slojem betona. Na zelenim povr§inama koje se intenzivnije
zatvravljuju trebalo bi obezbijedit u6estalije ko§enje trave i korova.

U interesu bolje saradnje bilo bi neophodno da se u program uredenja uklju6i Uprava kluba.

Realizacija inicijative ne iziskuje znatnija nov5ana sredstva osobito ako se njenom realizacijom
obavefu volonteri.

Pitanja za GV:

Pitanje broj  1
Predmet:        VIJECNI¢KO        PITANJE        GRADONACELNIKU        I        POMO¢NIKU
GRADONACELNIKA U SLUZBI ZA
UPRAVU DRU§TVENIH DJELATNOSTI PITANJA BORACA I OPCU UPRAVU
Po§tovani,
Za§to nije uvr5ten na 5  sjednicu Prijedlog odluke  o pravima demobiliziranih branilaca grada
Zavidovi6i. Nacrt odluke je usvojen i pro5ao javnu raspravu a prijedlog  odluke  nije  donesen
imaju6i u vidu 6injenicu da na 5 sjednici vije6a nije uvr§ten kada 6e biti na kojoj sjednici.
Vije6ni5ko pitanje postavljam u skladu sa odredbama  166 i  167 Poslovnika o radu op6inskog
vij e6a Zavidovi6i.
Obzirom  da je pitanje jasno  kratko  i  precizno  molim  da mi  Gradona5elnik ili  pomo6nik da
usmeni odgovor u skladu sa 6lanom 168 i 169 Poslovnika o radu op6inskog vije6a Zavidovi6i.

Pitanje broj 2.
Obzirom  da je  aktuelna  predizborna  kampanja  zamolio  bih  za  eti6ko  i  pravno  tuma6enje
Gradona5elnikove nalnjere i  slobode da oficijelnu  stranicu Grada zloupotrebljava u politi6ke
svrhe.  Koliko  smo  upoznati  oficijelni  sajt  Grada  je  u  sluzbi  gradana  a  nikako  u  sluzbi
odredenih  politi6kih  subjekata  i  njhovih  eksponenata.  Zamoli6u  gradona5elnika  da  nani  da
neposredan odgovor ili  gradskog  opunomo6enika  za ovakve  situacije  ili  eventualno  da nam
tuma5enje da pravobranilac ukoliko je ovo pitanje iz njegovog profesionalnog opsega. Molim
odgovor u usmenoj formi.

Pitanje broj 3.
Sljede6e  pitanje je  vezano  za  probleme  integracije  roma  pa  me  zanima  kakve  rezultate je
polu6io  Lokalni  Akcioni  plan  za  inegraciju  Roma  na  podru6ju  Op6ine  Zavidovi6i  za period
2019.-2023 .

Pitanje broj 4.
Sta je s planovima jesenje sjetve obzirom da smo imali usmeno obe6anje Na6elnika da 6e se
osigurat sistemski pristup planovima interventne proizvodnje vlasite hrane?

Pitanje broj 5.
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§ta je sa planovima zasnivanja Zdravstvene komisije za pra6enje rada u ustanovana koje brinu

#a€L#€S£3af[PT°frbfimvi°.tfe€#ft7A|MAMovlcARMIN:
Armin Imamovi6:
Pozdravlj ani sve prisutne,
Ovako  ja  sani  se  javio  za  jedno  pitanje  vezano  za  ovaj  transfer  sa  Kantona  za  radnike
„Krivaje", „Krivajine" radrike. Tu su „Krivajini" radnici u ste6aju i „Krivajini radnici Mobajl.
Ve6inom imaju kritike „Krivajiri" radnici koji su u ste5aju prije da ne dobivaju kao ovi §to je
Mobajl §to dobivaju iz Mobajla. Da li moze se tu uticat da se svi radnici gledaju isto. Ne da se
prave razlike „Krivajinih" radnika Mobajl i „Krivajinih" radnika u ste5aju koji su prije i da li se
moze  uticat  da  bi  konkretno  njima  mi  pomogli  radnicima  „Krivaje"  da  se  uplate  vrse  za
spajanje radnog staza, tim radnicima je pre6i koji su u ste5ju u „Krivaji" pod ste6ajem vaznije
da se spaja ovaj radni staz radi penzionog nego te neke sitne pomo6i. Hvala.

Predsiedavaiu6a  Gradskog  viic6a:   Nakon  postavljcnih  vije6ni6kih  pitanja  prelazimo  na
odgovore na vije6ni6ka pitanja postavljena na 4.  sjednici Gradskog vije6a Zavidovi6i odrzane
20.07.2022. godine. Kolega Haris Hodzi6 tri pitanja ima?
Haris Hodzi6: Nisam zadovoljan.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Dopunsko pitanje.
Haris  Hodzi6:  Prvo  bi  zamolio  Stru6nu  sluzbu  Gradskog  vije6a da mi  dostavi  odgovore  na
drugo pitanje, to nisu nikako dostavili. Kad je u pitanju tre6e pitanje, bio sam jasan i decidan
kada sani trazio sve izvje§taje koji su naslovljeni prema op6ini Zavidovi6i i odgovor sam dobio
samo za izvjestaj za teku6u 2022. godinu. Jasno se da uo6iti na vije6ni5kom pitanju §ta se trazi
s toga molim evo  Stru5nu sluzbu Gradskog vije6a da ponovo  uputi  zahtjev prema nadleinoj
Sluzbi da nani dostavi izvje§taj i za 2021. godinu. Zahvaljujem.

§::dssj:T:Vsa±:ji;:_f}easd;::ik:gnrsfj:€.a:kolega§emsudinskeji6.Cetiripitanja.
Predsiedavaiu6a Gradskog viic6a: Dopunsko pitanje mozete postavit.
Semsudin  Skeii6:  Ja 6u nekim rcdoslijedom  da kazem  za§to  nisam zadovoljan a i  na nekim
stvarima jesam. U su§tini, ako pogledamo po Sluzbama vidi se da neke Sluzbe ignori§u pitanja
koja postave vije6nici i nemamo  odgovora.  U ovom slu6aju, jedno pitanje, po mom mi§ljenju
da je upu6eno Sluzbi za budzet i finansijc i odgovor je bio uredu i smatram da je korektan, dok
je  Sluzba  za  upravu  privrede,  1okalnog  razvoja,  infrastrukture  i  medunarodne  saradnje  bila
revnosna odgovaraju na pitanja, ali ja nisam zadovoljan dinamikom realizacije onoga na §ta su
se  moja pitanja  odnosila,  ali  su  odgovorili,  i  moram  priznat  nemam  primjedbi.  §to  se  ti6e
Sluzbe za poljoprivredu i komunalne poslove, tu sam zadovoljan i odgovorom i realizacijom
onoga i samo trebaju da nastavc da radc onako kako su u odgovoru napisali i smatram stvamo
evo u tom smislu mogo bi komotno i pohvaliti onog ko je uticao u tom da da bude ovako stanje
i koje odgovara na pitanje.  §to se ti6c Sluzbe za dru§tvene djelatnosti, mislim da odgovor nije
bio tezak, al ga nema. Jedno pitanje, i ncma odgovora.  §to se ti5e Sluzbe za urbanizan, iskren
da budem, nisan ni o6ekivao odgovore. Tri pitanja su bila. Nema odgovora. Sto se ti5e Sluzbe,
u su§tini kad pogledamo Stru6na sluzba gradona6elnika, meni je odgovorila na jedno pitanje, a
Stru6na sluzba Gradskog vije6a po materijalu izgleda da nije, al ja nisam uputio Stru6noj sluzbi
i ne mislim da je upu6eno  Stru6noj  sluzbi.  kako god pogledam,  od ovih seta pitanja kojih je
bilo  osamnaest,  Best  uop§te  nema  odgovora,  s  te  strane  sam  apsolutno  nezadovoljan,  a  evo
ostalo sam rekao.
Predsiedavaiu6a  Gradskog viic6a:  Kolcga  Samir  Skeji6.  Tri  odgovora JU „Dom zdravlja".
Dopunsko.
Samir Skeii6:  Na  dva,  u  ovoj  situaciji  imaju  dva  pitanja,  odnosno  nepotpuni  odgovori  koji
nisu stigli blagovremeno u trazcnom roku.  Pitanje broj  1., odnosno odgovor na pitanje broj  1.
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je sljede6e sadrzine. Odgovor sa6injen na osnovu akta Stru5ne sluzbe Gradskog vije6a, broj : od
osmi 22. §ta god da to znati. 11 je 5tainparska gre§ka u odgovoru il je ne§to drugo po srijedi. Na
pitanje  broj  4.  odgovoreno:  oddgovor  na  dopunsko  vije6ni6ko  pitanje,  odgovor  sa6injen  na
osnovu ckta Sluzbe za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastruktum i medunarodnu saradnju,
nadleina Sluzba nije dostavila odgovor.  Sli6an konteks stvari kao kod kolege §emse. Mislim
da Gradske  Sluzbe uprave  Grada ne  treba ovako  da se ophode prema Gradskim vlastima u
najmanju mku je neodgovomo. Nemojte nam odgovarat kroz tri mjeseca. Ovdje sugeri§ete da
6ete odgovorit, da 6e odgovori prispjet taino nekad u nekom roku.  Kad pitanja i odgovori ne
budu vise aktuelni. To zaista nema smisla. Mislim da bi se stav prema nana trebao promijenit.
Ili barem prema jednom dijelu vije6nika, zbog da nas ne tretirate jednakim arsinom. To bi bila
druga strana medalje. Hvala vain.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Kolege §emse Fehri6 nema na sjednici.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Kolega Admir Fojnica.
Admir Foinica: Zadovoljan.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Kolega Admir Mujki6. Odgovor „Doma zdravlja".
Admir Muiki6: Zdovoljan.
Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Kolega Hakija Osmi6
IIakiia Osmi6: Zdovoljan.

Z A K LJ U a A K
1.   Vije6nici Gradskog vije6a Zavidovi6i razmatraju6i odgovore na vije6ni6ka pitanja

sa 4. sjednice Gradskog vije6a odrzane dana 20.07.2022. godine, izjasnili su se:
Haris Hodzi6: Nije zadovoljan odgovorima ima dopunsko pitanje.

„Prvo bi zamolio Stru6nu sluzbu Gradskog vije6a da mi dostavi odgovore na drugo pitanje, to
nisu nikako dostavili.  Kad je u pitanju tre6e pitanje, bio sam jasan i decidan kada sam trazio
sve  izvje§taje  koji  su  naslovljeni  prema  op6ini  Zavidovi6i  i  odgovor  sam  dobio  salno  za
izvje§taj  za teku6u 2022.  godinu. Jasno se da uo5iti na vije6ni6kom pitanju Sta se trazi s toga
molim evo Stru6nu sluzbu Gradskog vije6a da ponovo uputi zahtjev prema nadleznoj Sluzbi da
nam dostavi izvje§taj i za 2021. godinu."

Semsudin Skeji6. Nije zadovoljan odgovorima ima dopunsko pitanje.
„Ja 6u nekim redoslijedom da kazem za§to nisam zadovoljan a i na nekim stvarima jesarn. U
su§tini,  cko  pogledamo  po  Sluzbama  vidi  se  da  neke  Sluzbe  ignori§u  pitanja  koja  postave
vije6nici i nemamo odgovora. U ovom slu5aju, jedno pitanje, po mom mi§ljenju da je upu6eno
Sluzbi za budzet i finansije i odgovor je bio uredu i smatram da je korektan, dok je Sluzba za
upravu  privrede,   lokalnog   razvoja,   infrastrukture   i   medunarodne   saradnje   bila  revnosna
odgovaraju na pitanja, ali ja nisam zadovoljan dinamikom realizacije onoga na Sta su se moja
pitanja odnosila,  ali  su odgovorili,  i  moram priznat nemam primjedbi.  §to  se  ti6e  Sluzbe  za
poljoprivredu  i  komunalne  poslove,  tu  sam  zadovoljan  i  odgovorom  i  realizacijom  onoga  i
samo trebaju da nastave da rade onako kako su u odgovoru napisali i smatrarn stvamo evo u
tom smislu mogo bi komotno i pohvaliti onog ko je uticao u tom da da bude ovako stanje i koje
odgovara na pitanje.  §to  se  ti6e  Sluzbe  za dru§tvene  djelatnosti,  mislim da odgovor nije bio
tezak, al ga nema. Jedno pitanje, i nema odgovora.  §to se ti6e Sluzbe za urbanizam, iskren da
budem, nisan ni o5ekivao odgovore. Tri pitanja su bila. Nema odgovora.  Sto se ti6e Sluzbe, u
su§tini kad pogledamo  Stru6na sluzba gradona5elnika,  meni je odgovorila na jedno pitanje,  a
Stru6na sluzba Gradskog vije6a po materijalu izgleda da nije, al ja nisam uputio Stru6noj sluzbi
i ne mislim da je upu6eno  Stru6noj  sluzbi.  kako  god pogledam,  od ovih seta pitanja kojih je
bilo  osamnaest,  §est  uop5te  nema  odgovora,  s  te  strane  sani  apsolutno  nezadovoljan,  a  evo
ostalo sam rekao."

Samir Skeji6. Nije zadovoljan odgovorima ima dopunsko pitanje.
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„Na  dva,  u  ovoj  situaciji  imaju  dva  pitanja,  odnosno  nepotpuni  odgovori  koji  nisu  stigli
blagovremeno u trazenom roku. Pitanje broj  1., odnosno odgovor na pitanje broj  I. je sljede6e
sadrzine. Odgovor sa6injen na osnovu akta Stru6ne sluzbe Gradskog vije6a, broj:  od osmi 22.
§ta god da to zna6i. 11 je §tamparska gre§ka u odgovoru il je ne§to drugo po srijedi. Na pitanje
broj  4.  odgovoreno:  oddgovor  na  dopunsko  vije6ni5ko  pitanje,  odgovor  sa6injen  na  osnovu
akta  Sluzbe  za  upravu  privrede,   lokalni   razvoj,   infrastrukturu  i   medunarodnu  saradnju,
nadleina Sluzba nije dostavila odgovor.  Sli6an konteks stvari kao kod kolege  Semse.  Mislim
da Gradske  Sluzbe  uprave  Grada  ne  treba  ovako  da  se  ophode  prema  Gradskim vlastima u
najmanju ruku je neodgovomo. Nemojte nan odgovarat kroz tri mjeseca. Ovdje sugeri§ete da
6ete odgovorit, da 6e odgovori prispjet tamo nekad u nekom roku.  Kad pitanja i odgovori ne
budu vise aktuelni. To zaista nema smisla. Mislim da bi se stav prema mama trebao promijenit.
Ili barem prema jednom dijelu vijc6nika, zbog da nas ne tretirate jcdnakim ar§inom. To bi bila
druga strana medalje."

§emso Fehri6: odsutan.
Admir Fojnica: Zadovoljan odgovorima.
Admir Mujki6: Zadovoljan odgovorima.
Hakija Osmi6: Zadovoljan odgovorima
3. Zaklju6ak stupa na snagu odmah.

b)  Inicijativa  vije6nika  Samira  Skeji6  za  zabranu  voznje  bu6nih  vozila  -  motocikla  i
5etveroto6ka§a u uzoj urbanoj zoni.

Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  17  glasova  ZA,  0
PROTIV,   9   UZDRZANIH   (odsutni   vije6nici:   Maja   Bajramovi6,   §emso   Fehri6   i   Demir
Buljuba§i6)   prihvata  Inicijativu   vijc6nika  Samira  Skeji6  za zabranu voznje  bu6nih vozila -
motocikla i 5etveroto6ka§a u uzoj urbanoj zoni.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  prihvata  Inicijativu vije6nika  Samira  Skeji6  za zabranu

voznje bu5nih vozila -motocikla i 6ctveroto6kasa u uzoj urbanoj zoni.
2.  Zaduzuju se  Gradona6elnik sa nadleznom  Sluzbom Grada Zavidovi6i  za realizaciju

predmetne Inicijative.
3.  Zaklju6ak  stupa  na  snagu  danom  dono5enja,  a  o  njcgovoj  realizaciji  starat  6e  se

Sluzba za upravu privrede, lokalnog razvoj a, infrastrukture i medunarodne saradnje.

c) Inicijativa vije6nika Samira Skeji6 za izgradnju atletske staze na platou fudbalsnkog
terena FK „Krivaja".

Predsjedavaju6a  Gradskog  vijc6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  16  glasova  ZA,  0
PROTIV,   10  UZDRZANIII   (odsutni   vije6nici:   Maja  Bajramovi6,   Semso   Fehri6   i  Demir
Buljuba§i6)   prihvata Inicijativu   vijc6nika Samira Skcji6 za izgradnju atletske staze na platou
fudbalsnkog terena FK „Krivaja".

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko vije6e Zavidovi6i prihvata Inicijativu vije6nika Samira Skeji6 za izgradnju

atletske staze na platou fudbalsnkog terena FK „Krivaja" .
2.  Zaduzuju se Gradona6elnik sa nadleznom  Sluzbom Grada Zavidovi6i  za realizaciju

predmetne Inicijative.
3.  Zaklju6ak  stupa  na  snagu  danom  donosenja,  a  o  njcgovoj  realizaciji  starat  6e  se

Sluzba za upravu privrede, lokalnog razvoja, infrastrukture i medunarodne saradnje.
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d)  Inicijativa  Kluba  vije6nika  Socijaldemokratske  partije  BiH  u  Gradskom  vije6u
Zavidovi6i za dono§enje odluke o pokretanju aktivnosti na projektovanju i  izgradnji teniskih
terena za potrebe djece i gradana Zavidovi6i.

Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  19  glasova  ZA,  0
PROTIV,   7   UZDRZANIH   (odsutni   vije6nici:   Maja  Bajramovi6,   Semso   Fehri6   i   Demir
Buljuba§i6)   prihvata Inicijativu  Kluba vije6nika Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom
vije6u  Zavidovi6i  za  dono§enje  odluke  o  pokretanju  aktivnosti  na projektovanju  i  izgradnji
teniskih terena za potrebe djece i gradana Zavidovi6i.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  prihvata  Inicijativu  Kluba vije6nika  Socijaldemokratske

partije  BiH  u  Gradskom  vije6u  Zavidovi6i  za  dono5enje  odluke  o  pokretanju  aktivnosti  na
projektovanju i izgradnji teniskih terena za potrebe djece i gradana Zavidovi6i.

2. Zaduzuju se Gradona6elnik sa nadleznom Sluzbom Grada Zavidovi6i za realizaciju
predmetne Inicij ative.

3.  Zaklju5ak  stupa  na  snagu  danom  dono§enja,  a  o  njegovoj  realizaciji  starat  6e  se
Sluzba za upravu privrede, lokalnog razvoj a, infrastrukture i medunarodne saradnje.

A!i± -Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Op6inskog vije6a
Zavidovi6i.

Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  26  glasova ZA,  0
PROTIV, 0 UZDRZANIH (odsutni vije6nici: Adi Mahovac, §emso Fehri6 i Demir Buljuba§i6)
prihvata da se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Op6inskog vije6a
Zavidovi6i.

Z A K LJ U C A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  prihvata da raspravlja  Prijedlog  Odluke  o  izmjenama  i

dopunama Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, po skra6enom postupku bez nacrta.
2. Zaklju5ak stupa na snagu danom dono5enja.

Uvodno izlaganje po predmetnoj ta6ki dnevnog reda podnijela je Samira Pinji6.
U raspravi u6estvovali: Amer Avdi6evi6, refik ¢ati6i Samira Pinji6.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  26  glasova  ZA,  0

PROTIV, 0 UZDRZANIH (odsutni vije6nici: Adi Mahovac, §emso Fehri6 i Demir Buljuba§i6)
prihvata  Prijedlog  Odluke  o  izmjenama  i  dopunama  Poslovnika  o  radu  Op6inskog  vije6a
Zavidovi6i.

A4± -Prijedlog Odluke o dodjeli Plakete Grada Zavidovi6i.
U raspravi nije bilo u6esnika.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  26  glasova  ZA,  0

PROTIV, 0 UZDRZANIH (odsutni vije6nici: Adi Mahovac, §emso Fehri6 i Demir Buljuba§i6)
prihvata Prijedlog Odluke o dodjeli Plakete Grada Zavidovi6i.

A44  -  Prijedlog  Odluke  o  usvajanju  Plana  upravljanja  otpadom  2023.  -  2027.  i
Prijedlog Plana upravljanja otpadom grada Zavidovi6i 2023. -2027.

Uvodno izlaganje po predmetnoj ta6ki dnevnog reda podnio je Izet Basic.
U raspravi u6estvovao: Ferid Kaknja§evi6.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  24  glasa  ZA,  0

PROTIV, 0 UZDRZANIH (odsutni vije6nici: Adi Mahovac, §emso Fehri6, Demir Buljuba§i6,
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Armin  Imamovi6  i  Igor  Sim§i6)  prihvata  Prijedlog  Odluke  o  usvajanju  Plana  upravljanja
otpadom 2023. -2027. i Prijedlog Plana upravljanja otpadom grada Zavidovi6i 2023. -2027.

Ad.5. -Inicijativa Jedinstvenog urduzenja demobilisanih boraca 92.-95.  Zavidovi6i za
dono§enje Odluke o kriterijima, uslovima, na6inu i postupku utvrdivanja bora6kih udruzenja sa
statusom od posebnog interesa i dru§tvenog zna6aja za op6inu Zavidovi6e.

Uvodno izlaganje po predmctnoj ta5ki dnevnog reda podnio je Idriz Alihodzi6.
U raspravi nije bilo u5esnika.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vije6e  sa  11  glasova  ZA,  0

PROTIV,   15   UZDRZANII-I   (odsutni   vije6nici:   Semso  Fehri6,   Dcmir  Buljuba§i6  i  Admir
Fojnica)   ne   prihvata   Inicijativu   Jcdinstvenog    urduzenja   dcmobilisanih   boraca   92.-95.
Zavidovi6i   za  dono§enje   Odluke   o   kriterijima,   uslovima,   na5inu  i   postupku  utvrdivanja
bora5kih   udruzenja   sa   statusom   od   posebnog   interesa   i   dru`¢tvcnog   zna6aja   za   op6inu
Zavidovi6e.

Z A K LJ U a A K
1.  Gradsko  vije6e  Zavidovi6i  odbija Inicijativu Jedinstvenog  urduzenja demobilisanih

boraca  92.-95.  Zavidovi6i  za  dono5cnje  Odluke  o  kriterijima.  uslovima,  na6inu  i  postupku
utvrdivanja  bora6kih  udru7jenja  sa  statusom  od  posebnog  intcrcsz\  i  dru§tvenog  znataja  za
op6inu Zavidovi6e.

2. Zaklju6ak stupa na snagu danom dono§enja.

A4=£ -Inicijativa Jedinstvenog udruzenja demobilisanih boraca 92.-95.  Zavidovi6i za
dono§enje   Odluke   o   utvrdivanju   uvjeta,   na6ina,   kriterija   i   postupka   financiranja   rada
branila6kih udrzenja iz budzeta op6inc / grada Zavidovi6i.

Uvodno izlaganje po predmctnoj ta5ki dnevnog reda podnio jc Idriz Alihodzi6.
U raspravi nije bilo u5esnika.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vijc6a  konstatuje  da  Graclsko  vijc6e  sa  9  glasova  ZA,   1

PROTIV,   16  UZDRZANIH  (odsutni  vije6nici:   Semso  Fehri6,   I)emir  Buljuba§i6  i  Admir
Fojnica)   ne   prihvata   Inicijativu   Jedinstvenog    udruzenja   demobilisanih   boraca   92.-95.
Zavidovi6i za dono§enje Odluke o utvrdivanju uvjeta, na6ina, kritcrija i postupka financiranja
rada branila5kih udrzenja iz budzcta op6ine / grada Zavidovi6i.

Z A K LJ U C A K
1.  Gradsko  vijc6c  /javidovi6i  odbija Inicijativu  Jedinstvemg  urduzenja demobilisanih

boraca  92.-95.   Zavidovi6i   za   donoL€enje   Odluke   o   utvrdivanju   uvjeta,   na5ina,   kriterija  i
postupka financiranja rada branila6kih udrzenja iz budzcta op6ine / grada Zavidovi6i.

2. Zaklju6ak stupa na snagu danom dono§enja.

A4=Z= -Inicijativa Jcdinstvcnog udruzcnja demobilisanih bt)raca 92. -95. Zavidovi6i za
dono§enje  zaklju5ka  Gradskog  vijcta  Zavidovi6i  za  pokretanje  inicijative  pred  Skup§tinom
Zeni6ko-dobojskog  kantona  za  i7.mjcne  i  dopune  Zakona  o  dopunskim  pravima  branilaca  i
6lanova njihovih porodica ZDK (Slu7jbcne novine ZDK, broj:  1/14) za realizaciju i provedbu
odredaba  6lana  20.  i  42.  Zakom  t`t  pi-avima  demobiliziranih    bi-"iilaca  i  6lanova  njihovih
porodicama („Sluzbenc novine FBill`., broj: 54/19).

Uvodno izlaganjc po predmetnoj ta5ki dnevnog rcda podnio jc Idriz Alihodzi6.
U raspravi nijc bilo u5esnika.
Predsjedavaju6a  Gradskog  vije6a  konstatuje  da  Gradsko  vijc6e  sa  10  glasova  ZA,  0

PROTIV,   16  UZDRZANII-I  (odsutni   vije6nici:   §emso   Fehri6,   Dcmir  Buljuba§i6   i  Admir
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Fojnica)  ne  prihvata  Jedinstvenog  udruzenja  demobilisanih  boraca  92.  -  95.  Zavidovi6i  za
dono§enje  zaklju5ka  Gradskog  vije6a  Zavidovi6i  za  pokretanje  inicijative  pred  Skup§tinom
Zeni6ko-dobojskog  kantona  za  izmjene  i  dopune  Zakona  o  dopunskim  pravima  branilaca  i
5lanova njihovih porodica ZDK ( Sluzbene novine ZDK, broj:  1/14) za realizaciju i provedbu
odredaba  6lana  20.  i  42.  Zakona  o  pravima  demobiliziranih    branilaca  i  6lanova  njihovih
porodicama ( „Sluzbene novine FBiH", broj : 54/19).

Sjednica Gradskog vije6a zavr5ena je u 15.32 sati.

Sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika 5ini tonski snimak koji se, shodno 6lanu 97. stav
4. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, trajno 5uva u arhivi Vije6a i dostupan je na
uvidjavnosti.

ZAPISNIK SACINILA                   OVJERAVA                          PREDSJEDAVAJUCA
SEKRETAR GV-a                     GRADSKOG VIJECA

Hajrudina Hadzi6                Samira pinji6, dipl. pravnik     mr. iur. Ema Merdi6 Smailhodzi6
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